
Manifest del 
Dia Mundial del Circ 2023

Feliç dia mundial del circ! Avui celebrem la més antiga de les arts escèniques, avui ce-
lebrem el meu món, la meva vida… Jo ho estic celebrant de la millor manera! Actuant 
per el públic vendrellenc.

El circ es passió, dedicació, força, amor , art,… el circ és vida. Qui es dedica a aquesta 
professió ho sap i ho sent.

 Jo encara em pregunto…

Quin és el motiu pel qual el circ no està reconegut?

Què hem de fer encara per fer-nos escoltar, sentir, perquè ens valorin com cal…?

No es neix artista de circ, l’artista de circ es crea! Amb estudi, amb imaginació, amb 
passió i amor per aquest art que ens empeny a crear-nos com a tal. I amb moltes, 
moltes hores d’entrenament i assaig. Moltes. Com qualsevol altra professió, no?

I perquè no hi ha cap forma de demostrar qui som? Com ens hem format? On ho hem 
fet? A què ens dediquem?

En els temps en què ens trobem, és normal no ser reconeguts com a professionals?

Arribem on arribem suant, caient, ferint-nos físicament i moralment per arribar a ser 
qui som, per mirar enrere i sentir que per tot el que hem passat ha valgut la pena, i 
que  totes aquestes fatigues, caigudes i lesions ens han portat a ser qui som… AR-
TISTES DE CIRC!

Som persones, professionals que gràcies als nostres sacrificis curem a d’altres perso-
nes: amb rialles, sorpreses, emocions…  Sí, el circ “cura”.

Encara no sabeu qui som?

Vull agrair al públic,  aquell que ens aplaudeix i ens agraeix aquests minuts que els 
hi dediquem. Gràcies per seguir-nos, perquè és gràcies  a tots i totes vosaltres que 
nosaltres seguim… Sou la nostra força i el nostre motiu.

Amb totes aquestes preguntes que em faig he arribat a la meva conclusió:

Ens definim com un equip i un sector important. Però potser encara ho hem de fer 
millor…

Potser les persones que ens dediquem al circ hi tenim una part de responsabilitat i 
som nosaltres mateixos qui ens hem conformat a viure en aquesta situació, en què el 
circ no està prou valorat ni respectat. 

Som molts, però no tants, som una petita gran família de professionals i compartim 
la mateixa passió i les mateixes necessitats…



Però si parlem, si ens mirem als ulls, si decidim anar acompanyats en comptes 
d’anar sols, si optem per compartir el camí, ens ajudem, ens unim i ens ho creiem 
i sumem per avançar, llavors la societat, les institucions, el públic… ens escoltaran.

Estimem-nos nosaltres com estimem el circ, valorem-nos com volem ser valorats i 
fem-ho junts. I junts aconseguirem definir-nos i que se’ns entengui i que se’ns valori.  
Canviant la mentalitat aconseguirem canviar com se’ns mira i que tothom es miri el 
circ com una art en gran. Si, la més gran!

Visca el circ!

Kimberley Raluy

Artista de circ


